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Protokół nr LV/2024 

z Sesji Rady Gminy Gizałki, która odbyła się 

25 stycznia 2024 r. 

w sali Gminnego Centrum Kultury w Tomicach 

 

W Sesji Rady Gminy Gizałki udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % składu osobowego Rady 

Gminy. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w Sesji udział wzięli sołtysi - 

lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Zaproszeni goście - lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Roman Rojewski dokonał otwarcia posiedzenia o godzinie 15:00 witając 

wszystkich obecnych na sali posiedzeń.  

Następnie stwierdził kworum Sesji (15 radnych). 

PORZĄDEK OBRAD LV SESJI RADY GMINY GIZAŁKI 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy Gizałki. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Gizałki z organizacjami poza-

rządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024; 

2) w sprawie udzielenia dotacji do zadania „Remont elewacji i wymiana okien zabytko-

wego kościoła parafialnego pw. św. Jana Chrzciciela w Szymanowicach”; 

3) w sprawie udzielenia dotacji do zadania ”Renowacja witraży, wymiana okiennic 

oraz utwardzenie otoczenia zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Jana Chrzci-

ciela w Szymanowicach”; 

4) w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2024; 

5) w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki na lata 2024-

2033; 

6) w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Szymanowice w gminie 

Gizałki na okres styczeń 2024-styczeń 2029. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacje i wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do porządku obrad.  

 

Radny Zbigniew Bachorski  powiedział, że przewodniczący obiecał, że w styczniu zajmą się 

uchwałą w sprawie reparacji, odszkodowań od Niemiec. Nie widzi tej uchwały. Ostatnio 

przewodniczący mówił, żeby uderzył się w pierś. To może teraz przewodniczący uderzy się w pierś, 

dlaczego nie jest to wprowadzone, nawet nie dyskutowane.  

      

Przewodniczący Rady odpowiedział, że radny zadał pytanie i zaraz sobie pozwolił odpowiedzieć. 

Dodał, że obiecał ale nie wyznaczył sesji. Obiecuje, że będzie a na której sesji nie wie, ale będzie. 
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Niech radny się nie denerwuje. 

 

Radny Zbigniew Bachorski  zapytał, czy na sesji w tej kadencji, czy nowej. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie powiedział, że następnej kadencji, tylko na sesji. To 

już są złośliwe pytania. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy przyjęła 

porządek obrad.  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

PUNKT 3 – PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z LIV SESJI RADY GMINY GIZAŁKI  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania, lub uwagi odnośnie protokołu.  

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy przyjęła 

protokół z LIV Sesji Rady Gminy Gizałki. 

 

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

PUNKT 4 – SPRAWOZDANIE WÓJTA Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE 

MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi.  

 

Wójt powiedział, że w okresie międzysesyjnym zajmował się szeregiem zadań, które realizował dla 

naszego samorządu. Jedno z ważniejszych, to odbiór rozbudowy oświetlenia ulicznego  

w miejscowości Orlina Mała. Zamontowali pięć lamp wzdłuż drogi powiatowej, która łączy się z 

drogą wojewódzką nr 443. Oświetlają odcinek drogi od Sali OSP w Orlinie do drogi wojewódzkiej. 

Ponadto podpisał umowę na budowę punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, który w tej 

chwili jest wykonywany na terenie Zakładu Komunalnego w Gizałkach. Wartość tej umowy to  

1.147.886,18 zł. Inwestycja jest finansowana z pożyczki, którą pozyskali z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Pożyczka jest bardzo nisko oprocentowana od 

2-3 %. Po realizacji tego przedsięwzięcia możliwe jest 30 % umorzenie wartości tej inwestycji. 

Ponadto spotkał się z prezesem Zakładu Komunalnego w Gizałkach, w celu omówienia prac 

modernizacyjnych na hydroforni i stacji uzdatniania wody w Gizałkach. Podejmowane były 

czynności, o których informował Radę wcześniej. Zabezpieczali środki na to zadanie. W tej chwili 

prace zostały zakończone. Z wyników badań wynika, że woda  spełnia warunki sanitarne, które są 

wymagane na terenie naszego kraju. Ponadto brał udział w bardzo doniosłej uroczystości podpisania 

umowy na finansowanie funkcjonowania Lokalnej Grupy Działania "Wspólnie dla Przyszłości". 

Umowa opiewa na 4 milony euro, to jest ponad 18 mln zł. Środki będą do wykorzystania przez LGD 

dla wszystkich podmiotów z terenu powiatu pleszewskiego, które będą się ubiegały o te środki. 

Prawdopodobnie pierwsze konkursy będą ogłaszane jeszcze w tym roku. Spotkał się również z 

kierownikiem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i uzgadniali funkcjonowanie  

„Klubu Senior +” w Gizałkach.  Klub funkcjonuje. Będą starali się w ramach pozyskiwanych 

środków i pozyskiwanych środków zewnętrznych rozszerzać jego działalność o kolejne  elementy, 

które będą uatrakcyjniały pobyt seniorów w tym Klubie. Uczestniczył również w spotkaniu 

zorganizowanym przez Spółkę Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu.  Podczas tego spotkania 

omawiali wydatkowanie środków z dotacji, którą gmina otrzymała w kwocie 638.400 zł na 

modernizację infrastruktury  oświetleniowej na terenie gminy. Środki dotacyjne będą wykorzystane 

na wymianę wszystkich opraw oświetleniowych na oprawy  LED. Wartość całego przedsięwzięcia to 

ponad 798 tys. zł. Inwestycja ta w 80% jest finansowana ze środków programu Polski Ład. Realizacja 
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przedsięwzięcia będzie w bieżącym roku.  Postępowanie przetargowe będą ogłaszać wspólnie ze 

Spółką Oświetlenie Uliczne i Drogowe z uwagi na to, że część infrastruktury oświetleniowej jest  na 

majątku gminy. A mniej więcej połowa stanowi własność spółki oświetleniowej, który majątek 

wcześniej gmina wniosła w  formie aportu do tej spółki. Podpisał również umowę na wykonanie 

dokumentacji projektowych dwóch dróg, które  już wcześniej uzyskały promesy dotacji. Jest to droga 

w Szymanowicach ulica Ogrodowa i  w miejscowości Ruda Wieczyńska. Ponadto poinformował, że  

prace remontowe na sali OSP w Rudzie Wieczyńskiej przebiegają sprawnie. W tej chwili prace, które 

były przewidziane są wykonane w 60%. Inwestycja powinna być wykonana w terminie. Założony 

termin w umowie to 7  kwietnia 2024 roku. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

PUNKT 5 – ROZPATRZENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ 

 

Uchwała nr LV/391/2024 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Gizałki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/391/2024 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Gizałki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

 

Uchwała nr LV/392/2024 w sprawie udzielenia dotacji do zadania „Remont elewacji i wymiana 

okien zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Jana Chrzciciela w Szymanowicach 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/392/2024 w sprawie udzielenia dotacji do zadania „Remont elewacji i wymiana okien 

zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Jana Chrzciciela w Szymanowicach, która stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

 

Uchwała nr LV/393/2024 w sprawie udzielenia dotacji do zadania ”Renowacja witraży, 

wymiana okiennic oraz utwardzenie otoczenia zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Jana 

Chrzciciela w Szymanowicach 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały. 

 

Radny Zbigniew Bachorski powiedział, podejrzewa że te inwestycje będą wykonywane, w tym 

samym czasie. Jaki jest harmonogram tych inwestycji? W tym roku to ma być zakończone, rozliczone?  
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Wójt odpowiedział, że po przyznaniu dotacji, podpisaniu umowy dotacji przez Parafię Rzymsko- 

Katolicką w Szymanowicach nastąpi ogłoszenie postępowania przetargowego. Będą dwa 

postępowania przetargowe, ponieważ są dwie dotacje. Gmina otrzymała dwa granty, które muszą być 

oddzielnie procedowane i oddzielnie rozliczone. Pierwszy grant dotyczy elewacji i wymiany okien 

w kościele. Drugi grant dotyczy renowacji witraży, wymiany okiennic oraz utwardzenie ciągów 

komunikacyjnych wokół kościoła. Przetarg będzie organizowany przez parafię przy współpracy i 

pomocy Urzędu Gminy. Po wyborze wykonawcy nastąpi podpisanie z nim umowy. Termin realizacji 

będzie ustalony z proboszczem parafii. Według wstępnych uzgodnień, będzie to prawdopodobnie 

koniec listopada bieżącego roku. Do końca grudnia będzie czas na rozliczenie tej inwestycji. 

Chcieliby, żeby te dwie inwestycje były zrealizowane jeszcze w tym roku. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/393/2024 w sprawie udzielenia dotacji do zadania ”Renowacja witraży, wymiana 

okiennic oraz utwardzenie otoczenia zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Jana Chrzciciela w 

Szymanowicach, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

 

Uchwała nr LV/394/2024 w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/394/2024 w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2024, która stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Uchwała nr LV/395/2024 w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki 

na lata 2024-2033 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/395/2024 w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki na 

lata 2024-2033, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

 

Uchwała nr LV/396/2024 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Szymanowice w gminie Gizałki na okres styczeń 2024-styczeń 2029 

 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały. 

 

Radny Tadeusz Kostuj powiedział, że jak już mówił na komisji, prosiłby o naniesienie wniosków 

poprawek, uzupełnień, które ewentualnie mogły być błędne. Tak jak się później wójt dziwił, że są. 
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Uzupełnienie w formie realnych kwestii. Chodzi o załącznik, co na komisji wyjaśniał. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie był na tej komisji. Sam jest zdziwiony, czym wójt się 

dziwił.  Prosił to wyjaśnić. 

 

Wójt  odpowiedział, że projekt został przygotowany przez mieszkańców gminy i Grupę Odnowy 

Wsi, która została powołana w celu przygotowania tej strategii. Ostatecznie projekt był przygotowany 

przez moderatorów. Na podstawie wytycznych, które mieli od Grupy Odnowy Wsi. Radny Kostuj na 

komisjach łączonych przedwczoraj wskazał, że jest tutaj w tekście tej strategii wzmianka  na temat 

portalu internetowego, który już nie istnieje. To jest domena internetowa. Nie potrafi powiedzieć czy 

ona istnieje, czy nie istnieje, czy będzie kiedyś istniała. Natomiast nie ma w tym dokumencie, 

żadnych błędów poprawek ani przekłamań.  Jeśli Rada przyjmie w dniu dzisiejszym  tą strategię, ona  

już będzie. Wójt nie ma  kompetencji do poprawiania takiego dokumentu.  Można ten dokument nie 

przyjąć lub z powrotem przekazać do poprawek. Nie widzi tutaj poprawek, które mieliby nanieść.  

Jeśli Radny ma takie poprawki, to prosił zgłosić je formalnie lub wycofać z porządku obrad tą 

uchwałę. Nie ma innych opcji. Dokument jest dokumentem i wójt nie jest osobą uprawnioną do jego 

zmian. Po czym podkreślił, że wzmianka, o której radny mówił dotyczy portalu internetowego, który 

był prawdopodobnie wpisany w poprzednim dokumencie i jest skopiowany. Ale to jest domena, która 

prawdopodobnie gdzieś w intrenecie jeszcze funkcjonuje. Nie wie czy jest aktywny, czy nie, ale to 

nie jest żaden błąd, ani żadne przekłamanie. Chyba, że radny ma inną wiedzę. 

 

Radny Tadeusz Kostuj poprosił, żeby nie wpadać w takie skrajności. Tu wójt mówił o jakichś 

przekłamaniach, usuwaniu uchwały. Nie, tylko po prostu, proponowałby uchwałę przyjąć. Natomiast 

wnioski są jako wnioski. Ewentualnie są jako korekta, zawsze można dołączyć do protokołu. To jest 

logiczne, że można uznać to, jako pewien wniosek korygujący na przyszłość. A nie, takie skrajne 

podejście, przekłamania czy wycofać uchwałę. Nie wycofałby uchwały, bo to byłoby absurdalne.  

 

Wójt odpowiedział, że są wnioski formalne, które się zgłasza do projektu dokumentu, które są 

przygotowywane. Jeśli takowe radny ma, to je należy zgłosić, a jeśli nie, to jest to zwykły radnego 

komentarz. Tylko tak można to potraktować. 

 

Przewodniczący Rady podziękował, że wójt go uspokoił. Dodał, że uspokaja pana sołtysa, Rada do 

komentarzy nie odniesie się. Radzie zależy na rozwoju nie tylko poszczególnych miejscowości ale 

całej gminy i na rozwoju Szymanowic. 

 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr LV/396/2024 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Szymanowice 

w gminie Gizałki na okres styczeń 2024-styczeń 2029, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady podziękował Radnym, że nie reagują na komentarze.  

 

 

PUNKT 6 – INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH  

 

Radny Tadeusz Kostuj nawiązał  do wniosku z wcześniejszej sesji w sprawie zakupu kamery 

termowizyjnej. Dodał, że może to być zakup ogólnie dla gminy czy dla jednostek OSP, w zakresie 

termomodernizacji budynków. Podkreślił, że już kiedyś to tłumaczył. Pozwoliłoby to wykrywać 

gdzie np. są mostki cieplne. Mieszkańcy docelowo by wiedzieli gdzie ocieplać. Program w tym 

kierunku powinien iść aby ocieplać budynki. Nie koniecznie od razu z wymianą pieca, bo nie piec 

jest źródłem zanieczyszczeń, pyłów dwutlenku węgla, sadzy, tylko węgiel. Czyli ogólnie mówiąc 

substrat, który spalamy, opał, drewno. Żeby tego nie mylić, bo jest po prostu unijne takie 
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rozporządzenie. Jako Radny reprezentuje mieszkańców, reprezentuje też pewne inicjatywy - mądre, 

logiczne, dobre a nie tylko powtarzanie  bezwiedne. Kto w Unii co wymyśli, to musi być. To nie musi 

być, bo nie mają kontroli nad urzędnikiem unijnym, że musi być wymiana pieca na przykład w tym 

roku. Ktoś kto ten piec ma dobry a można podjąć edukacje, która będzie powodowała to, że ktoś 

będzie spalał mniej węgla. Zna przypadki, że ktoś spalił 7 ton mając mały domek, a ktoś 3,5 tony 

paląc rzadziej, wypalając całkowicie. Obydwoje mieli piece porównywalne. Tak, że tu chodziło nie 

o piec tylko opał. Kamera termowizyjna pozwoliłaby, że mieszkaniec szybciej mógłby wymienić 

okna, drzwi, bo tam najwięcej ucieka ciepła. To nie jest duży koszt przy wydatkach gminy na różne 

sprawy. Byłby wdzięczny, gdyby zostało to zakupione. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Zbigniew Bachorski  powiedział, że w ubiegłym roku z Funduszu Sołeckiego mieli  

przeznaczone 26 tys. zł na opracowanie dokumentacji projektowej, przebudowa drogi na Młyniku. 

Na jakim etapie to jest? 

 

Wójt odpowiedział, że z tego co wie to jest przygotowana koncepcja. 

 

Radny Zbigniew Bachorski  zapytał, czy kwota 26 tys. zł była wykorzystana.  Koncepcja chyba nie 

kosztuje  26 tys. zł.  Mówi o planie, nie wie dlaczego to nie było zrealizowane. Inne dokumentacje 

są robione, a tu jakaś opieszałość z wójta strony. 

 

Wójt odpowiedział, że to nie jest opieszałość z jego strony. W ubiegłym roku mieli kilkanaście zadań 

inwestycyjnych. Projekt będzie zrobiony, tylko kwestia rozliczenia. Z tego co wie, dokumentacje już 

są przedłożone w referacie inwestycji. Będzie się można z tym zapoznać.  Można bez problemu to 

przeanalizować. A pieniędzy wystarczyło na to, co zrobili. 

 

Radny Zbigniew Bachorski  powiedział, projektu nie ma. Zapytał, czy mógłby otrzymać tą 

informację. Czy jeszcze raz potrzebny będzie fundusz, czy to już wystarczy? Czy w tym roku będzie 

zrobiona ta dokumentacja, czy nie będzie?  

 

Wójt odpowiedział, że radny może w referacie inwestycji złożyć wniosek o udostępnienie 

dokumentu.  

 

Radny Zbigniew Bachorski  powiedział, czyli z pieniędzy sołeckich, które mieszkańcy przeznaczyli 

na projekt, nie ma projektu, bo był jakiś problem z wójta strony, wynika na to. Wyjaśnią tą sprawę. 

Drugie pytanie, chodzi o Tomice Las. Prosiłby wójta i przewodniczącego aby przejechali się tam 

drogą, jak fajnie wygląda. Jednym mieszkańcom do dwóch budynków buduje się asfalt prawie za 

milion złotych, a drudzy nawet nie mają na drodze tłucznia. Zaprasza, dzisiaj po sesji, prosił  pojechać. 

I będą dwa standardy dróg.    

 

Wójt odpowiedział, że dokumentacja - koncepcja projektowa jest zrobiona. Pieniądze są rozliczone 

i nie widzi tu problemu. Natomiast co do standardów utrzymania dróg, one są różne. Mają drogi 

gruntowe, drogi wykonane z tłucznia z pospółki żwirowej, asfaltowe, są najróżniejsze. Dróg jest 

prawie 120 kilometrów, więc jest co robić. 

 

Radny Kazimierz Woźniak powiedział, że są też drogi gruntowe. 

 

Wójt odpowiedział, że dróg gruntowych jest coraz mniej. Drogi łączące miejscowości, prawie 

wszystkie są wykonane z ulepszoną nawierzchnią. Myśli, że tutaj postęp jest bardzo duży. 

 

Radny Zbigniew Bachorski  powiedział, uważa, że na dzisiejszą chwilę jest to najgorszy 

kilometrowy odcinek drogi. Prosił zobaczyć. Ma nadzieję, że przewodniczący pojedzie, jak nie to 

zawiezie z chęcią. Dodał najgorszy odcinek najbardziej zaniedbany w tej kadencji panie wójcie, 
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wstyd. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że już kiedyś radnemu mówił, że w tej gminie jest od urodzenia, 

nie trzeba go wozić.  Ma swój środek lokomocji, zna drogi.  

 

PUNKT 7 – INFORMACJE I WOLNE WNIOSKI 

 

Radny Andrzej Kaczmarek  w imieniu mieszkańców Czołnochowa zapytał czy będzie włączone 

oświetlenie uliczne? 

 

Wójt odpowiedział, że przekazywał, że od lutego będą włączać oświetlenie, na takich zasadach jak 

było to wcześniej. Jest to spowodowane tym, że mają poczynione oszczędności. Ponadto jeszcze w 

tym roku będą wymieniać oprawy tradycyjne na oprawy LED-owe. Wtedy te oszczędności będą 

naprawdę duże i mogą sobie pozwolić na to, żeby od lutego włączyć wszystkie linie oświetleniowe. 

 

Sołtys Sołectwa Gizałki Zbigniew Swędrowski zapytał, czy wpłynęło pismo od Zarządu Dróg 

Powiatowych w sprawie wycięcia drzew w Gizałkach na ulicy Kolejowej, między drogą a rowem. 

 

Wójt odpowiedział, że nie przypomina sobie takiego wniosku, musi sprawdzić. 

 

PUNKT 8 – ZAKOŃCZENIE OBRAD  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady LV Sesji Rady Gminy 

Gizałki o godz. 15:30, dziękując wszystkim za udział.  

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady 

         


